高雄醫學大學論文/研究學習指導實施計畫書                   
	就讀學校/系所
	
	學號/姓名
	

	指導教授
	
	學制
	(學士班  (碩士班  (博士班

	指導項目
	(碩博士論文指導 　 (研究學習指導　 (二者皆有

	碩博士論文指導
	研究學習指導

	學習準則
	1. 課程學習要求(請自行填列)
2. 參與論文研究事項(請自行填列)

	參與計畫
	(國科會計畫   (其他計畫(補助單位:                   )
計畫名稱及編號:

	
	3. 
	指導研究

學習類型
	(實驗研究    (田野調查     (文獻探討

(其他:

	畢業條件
	本論文指導之實施，係為指導學生撰寫並完成畢業所需之學位論文。（依學位授予法第6及第7條規定）
	簡述研究學習計畫
	(如研究學習規劃與目標)



	評量方式
	1. 符合指導教授課程學習要求

2. 參與論文研究事項進行，並依學位考試規定通過學位考試

3. 定期評量(評量表另訂)
	學習準則
	(培養研究倫理素養與邏輯思考能力

(學習研究資料蒐集、研究工具運用

(強化研究設計與分析能力

(精進研究報告撰寫技巧

(其他

	
	
	評量方式
	定期評量（評量表另訂）

	論文著作／研究報告著作權歸屬協議

	□指導教授不僅為觀念之指導，且參與內容之表達而與學生共同完成報告或論文，且各人之創作，不能分離利用者，為共同著作，學生及指導之教授為報告或論文之共同著作人，共同享有著作權，其共同著作權（包括著作財產權及著作人格權）之行使，應經學生及指導之教授之共同同意後，始得為之。

□指導教授僅為觀念指導，並未參與內容表達之撰寫，而係由學生自己撰寫報告或論文內容，依著作權法規定，學生為該報告或論文之著作人，並於論文完成時，享有著作權（包括著作人格權及著作財產權）。

□其他：

	聘期
	自　　　年　　　月　　　日至　　　年　　　　月　　　日(提前畢業或休學者應即填具獎助生異動申請單中止學習)

	研究津貼或補助
	(按月發放，補助　　　　　元　　(按學期發放，補助　　　　　　　元　　　(其他：

	具危險性之學習活動之學生安全保障規劃(可複選)
	(無危險性之學習活動。(須取得實驗室安全衛生教育訓練研習計畫。(除學生團體保險，為學生增加投保商業保險。

(實驗研究：訂定儀器操作手冊及安全注意事項。(其他：

	備註（另行約定事項）
	

	學生簽署
	日期：　　　　
	指導教授簽署
	日期：


 Kaohsiung Medical University Thesis, Dissertation, or Research Learning Guidance Implementation Plan                   
	School/Department
	
	Student ID/Name
	

	Advisor Name
	
	Academic System
	( Undergraduate Program  ( Master’s Program  
( Doctoral Program

	Advisory Topics
	(Master's and Doctoral Thesis Guidance 　 (Research Learning Guidance　 (Both

	Master's Thesis / Doctoral Dissertation Guidance
	Research Learning Guidance

	Learning Criteria
	1. Course Learning Requirements (Please fill in yourself)
2. Participation in research activities for the 
Thesis/Dissertation (Please fill in yourself)

	Involvement in the Project
	( NSTC Project   
( Other Projects (Funding Organization:          )
Project Title and Number:

	
	4. 
	Research Supervision and Learning Type
	( Experimental Research    ( Field Research     ( Literature Review
( Others:

	Graduation Requirements
	The implementation of this thesis/dissertation supervision is aimed at guiding students in writing and completing the thesis/dissertation required for graduation, in accordance with Articles 6 and 7 of the Degree Conferral Act.
	Overview of the Research and Learning Plan
	(For example, Research and Learning Plan and Objectives)



	Assessment Method
	4. Fulfill the advisor’s course learning requirements.

5. Participate in thesis/dissertation-related research activities and pass the degree examination in accordance with degree examination regulations.

6. Regular Assessment (Evaluation form to be specified separately)
	Learning Criteria
	( Develop research ethics awareness and logical reasoning abilities

( Collecting research data and utilizing research tools for learning
( Enhance research design and analysis capabilities
( Enhance research report writing skills
( Others

	
	
	Evaluation Method
	Regular Assessment (Evaluation form to be specified separately)

	Copyright Ownership Agreement for Thesis, Dissertation, or Research Report

	□The advisor not only provides guidance on concepts but also participates in the expression of content, working together with the student to complete the report or thesis/dissertation. Since the contributions of each party cannot be separated for individual use, it is considered a joint work. Both the student and the advisor are co-authors of the report or thesis/dissertation, and they share the copyright. The exercise of this joint copyright (including both economic and moral rights) may only be carried out with the mutual consent of both the student and the advisor.

□The advisor only provides conceptual guidance and does not participate in the expression of content. The report or thesis/dissertation is written solely by the student. According to copyright law, the student is considered the author of the report or thesis/dissertation and holds the copyright (including both moral rights and economic rights) upon completion of the thesis/dissertation.
□Others：

	Contract Period
	From　　       　    to 　　　        

(Students who graduate early or take a leave of absence must immediately complete the Research Fellowship Change Application Form to terminate their fellowship.)

	Research Stipend or Grant
	(Monthly stipend/grant of NTD ______ (Semester stipend/grant of NTD ______ (Others：

	Safety Protection Plan for Students in Hazardous Learning Activities (Multiple choices allowed)
	( Safe Learning Activities.( Must complete the Laboratory Safety and Health Education Training Program.

( Apart from the student group insurance, additional commercial insurance should be provided for the students.
( Laboratory Research: Create an Instrumentation Manual and Safety Instructions.
(Others：

	Remarks 

(Separate Agreement Items)
	

	Signature of Student
	Date：　　　　
	Signature of Advisor
	Date：


附件二
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